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Poznań, 3 października 2017 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: udostępnienia listy miejskich nieruchomości przeznaczonych do zbycia 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z faktem, że czasami mieszkańcy przypadkowo (np. na etapie składania wniosków do 

Poznańskiego Budżetu Obywatelskiego lub planowania zadań przez rady osiedli) dowiadują się o planach 

zbycia miejskich działek, zwracam się z wnioskiem o udostepnienie listy miejskich nieruchomości, 

przeznaczonych do zbycia (sprzedaży lub zamiany). 

Proszę o przedstawienie w informacji: 

 oznaczenia geodezyjnego działek, 

 planowanego terminu zbycia (rok lub też po zdarzeniu, jak np. po uchwaleniu MPZP), 

 status opinii właściwej rady osiedla (kiedy została wydana i jaka jest). 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 


